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Abstract (en)
A twisting machine, in particular a two-for-one twisting machine, having a plurality of twisting stations arranged in at least one row lying in the
longitudinal direction of the machine, consisting of twisting spindles and of winding units, the winding units being assigned an endless conveyor
moving in the longitudinal direction of the machine intended for transporting away wound feed bobbins, is characterised in that the endless conveyor
comprises two individual belts (4, 4') located at a lateral distance from one another, and in that a second conveyor device for transporting empty
tubes (7) is arranged in the space between the lower strands of the two individual belts (4, 4'). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Zwirnmaschine, insbesondere Doppeldraht-Zwirnmaschine, mit mehreren in mindestens einer in Maschinenlängsrichtung liegenden Reihe
angeordneten Zwirnstellen, bestehend aus Zwirnspindeln und Aufspulaggregaten, wobei den Auspulaggregaten ein sich in Maschinenlängsrichtung
bewegender Enlosförderer für den Abtransport von bewickelten Auflaufspulen zugeordnet ist, ist, dadurch gekennzeichnet, daß der Endlosförderer
zwei in seitlichem Abstand voneinander befindliche Einzelriemen umfaßt (4,4'), und daß in den Raum zwischen den unteren Trumen der beiden
Einzelriemen (4,4') eine zweite Fördereinrichtung zum Transport von Leerhülsen (7) angeordnet ist. <IMAGE>
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